

## AUTISM RESEARCH & DIVERSITY TREATMENT: JUNE 2014

### 自闭症康复教育方法技术研讨会

**DATE:** Saturday/Sunday : 21-22 June 2014

**日期:** 2014年6月21, 22日(周六, 周日)

**TIME:** 9.00 a.m. to 5.30 p.m.

**时间:** 上午9点至下午5:30

**VENUE:** GUANGZHOU DOUBLETREE BY HILTON GUANGZHOU HOTEL

**会场:** 广州希尔顿逸林酒店, 广州市越秀区东风路391号(时代广场地产斜对面, 东风路小北路交界处)

**Accommodation** is available at DoubleTree by Hilton Guangzhou at a special rate of rmb 680/room inclusive of breakfast.

**住宿:** 研讨会期间入住广州希尔顿逸林酒店可享受特价680元/晚(含早餐)

#### **ORGANIZERS:**

**GIVES** {Guangdong International Volunteer Expatriate Service}, GD Handicapped Training Society, School of Public Health, Sun Yat-sen University,  
**举办方:** 广东国际义工服务团体, 广东省残疾人康复协会, 中山大学公共卫生学院, 广东省残疾人康复协会儿童孤独症康复委员会。



**PARTICIPANTS:** Parents, trainers, staff of centers of Autism & Rehabilitation, staff

of Education Department, Handicapped Federations, Hospitals, International and local schools, district representatives, social workers, media, sponsors and volunteers..

参与人员：孤独症康复教育工作者，家.长，康复治疗师、特教老师、医生、志愿者。 参与部门：教育部门、残疾人联合会、医院、国际学校

**SPONSORS 赞助团体：** GIVES (Guangdong International Volunteer Expatriate Service) 广东国际义工服务团体, Guangzhou DoubleTree by Hilton Guangzhou Hotel 广州希尔顿逸林酒店

**MC 大会司仪：** Ms. Esther HAUBENSACK 赫莲露

**PROGRAM 研讨会日程：**

**DAY 1: JUNE 21 SATURDAY 6月21日(周六)**

**AM/上午 09:00-11:00**

**Prof Zhuo Dahong**, Department of Rehabilitation, Sun Yat-sen University, Honorary President, Chinese Association of Music Therapy, Honorary President of Guangdong Association of Rehabilitation for People with Disabilities

**Topic 讲题：Music Therapy for Autism 孤独症的音乐治疗**

**演讲者：**卓大宏教授，中山大学康复医学部，中国音乐治疗协会荣誉会长，广东省残疾人康复协会荣誉会长

**11.00-11:15**

**Music by Guangzhou International Christian Fellowship music team**

广州国际基督徒团契音乐团队表演

**11.15-12:45**

**Mr. Xie Zhenhua**, Nutritionist

**Topic 讲题：Food Management for Children with Autism.** 自闭症儿童的饮食调理

**演讲者：**解振华 国家二级营养师，天河区教育工会特聘营养讲师

**12.45-14:00: Lunch break 午休**

[a] Buffet lunch at a discounted rate offered by DoubleTree by Hilton Guangzhou @ 108/person.

希尔顿逸林酒店提供特价自助餐 108 元/人

[b] Nodu package rmb 58 net/pax (1 Doodle, 1 welcome snack, 1 welcome tea);

面盏 套餐 CNY58 净价/位 (1 面食, 1 小食, 茶 )

PM/下午 14:00-14:15

**Exercise Performances – tai chi and kung fu by Mr. Li Guo Qing School**

李国庆府内派皇家太极功夫研究院表演

PM/下午 14:15-17:30

**Associate Prof Yu Jin, School of Public Health, Sun Yat-sen University**

**Topic 1: The Research Progress of Autism [Harvard Conference May 2014].**

**Topic 2: Group Treatment Strategy for Autism.**

讲题 1: 孤独症研究最新进展 (哈佛 2014 年 5 月会议分享)

讲题 2: 孤独症儿童的团体治疗

演讲者: 金宇副教授 中山大学公共卫生学院

**DAY 2: SUNDAY, JUNE 22 6 月 22 日 (周日)**

AM/上午 09:00-12:00

**Dr Zhao Wanxian, Vice Principal, ELCHK Hung Hom Lutheran Primary School**

**Topic : Integration of Special Needs Students in Regular Schools**

讲题: 融合特教和全校参与的理念及应用

演讲者: 赵婉娴副校长 香港基督教信义会红磡信义学校

**12.00-14:00: Lunch break 午休**

[a] Buffet lunch at a discounted rate offered by DoubleTree by Hilton Guangzhou @ 108/person.

希尔顿逸林酒店提供特价自助餐 108 元/人

[b] Nodu package rmb 58 net/pax (1 Doodle, 1 welcome snack, 1 welcome tea);

面盏 套餐 58 元 净价/位 (1 面食, 1 小食, 茶 )

PM/下午 14:00—14:15

**Music performances by staff and students of Centers for Autism and Rehabilitation.** 自闭症康复中心师生的音乐表演

14.15 –17:30

**Prof Colleen Jamison, EdD, Professor Emeritus, California State University, Hawaii Dept of Education, School Psychologist**

**Topic 讲题: The Urgency of Early Intervention in Autism including Some Answers to Parents Questions: 自闭症早期干预的急切性和答复家长的问题**

演讲者: Colleen Jamison 教授 美国加州州立大学名誉教授, 夏威夷州教育部, 学校心理学家